派若搬

(苏州)安全系统有限公司

/ 1972 年,派若搬公司在英国布莱顿正式成立,并逐渐成长为防爆安全领域的全球领导者,其安全系统广泛应用于石油和天然气、物料搬运和存储、油漆涂料、食品、汽车、海事、煤矿及化妆品行业。

/ 2006年,派若搬在苏州设立了中国工厂派若搬(苏州)安全系统有限公司("派若搬苏州"),工厂面积 1,300平方米,对国内外各品牌的叉车和其他移动设备进行防爆改装。符合中国国家防爆标准 GB19854-2005 以及欧洲标准 EN1755:2000+A1:2009。经改装、认证后的防爆设备可以安全地应用于潜在爆炸性危险环境中。



派若搬(苏州)安全系统有限公司

派若搬(苏州)安全系统有限公司

地址: 江苏省苏州工业园区唯新 9号唯亭工业坊 A 区 B2

邮编: 215122

电话: (86-512) 6275 6800 网址: www.pyroban.com



/ 派若搬苏州成立至今,已经成功改装超过1000台防爆叉车,并将其投入市场安全运营。派若搬苏州已经与国际知名叉车生产商林德、海斯特建立了战略合作伙伴关系,同时也与其他品牌叉车制造商如永恒力、丰田、合力等进行了长期深入的合作,对各品牌叉车均有丰富的改装经验。2011年9月,派若搬在广州黄埔设立了一站式技术服务中心,旨在为华南地区客户提供更加便捷和专业的服务。

/ 2011 年 9 月,派若搬公司正式加入卡特彼勒,隶属于船舶与石油动力事业部。派若搬始终致力于安全领域的发展,始终坚持"以人为本,保障您的投资,保护我们的环境"的防爆安全理念,并继续在全球范围内提供其核心产品和服务,为市场提供领先的防爆安全和环保解决方案。

企业社会责任

/ 派若搬苏州积极承担企业社会责任,依托广东省质量技术监督部门与广州特检院合作成功举办了五届防爆设备安全技术与管理研讨会,累计向 200 多家危化企业普及防爆理论,帮助用户选择正确的安全设备并正确的使用和保养,以实现设备的可持续性安全操作。







Pyroban (Suzhou) Safety Systems Co., Ltd.

/ In 1972, Pyroban was established in Brighton, United Kingdom. The company has grown to become a global leader in the explosion protection industry. Its protection systems are widely used in various businesses including oil & gas, materials handling/storage, paint, food, automotive, marine, coal mining and perfumes/cosmetics.

/ In 2006, Pyroban opened its first China facility in Suzhou. Pyroban (Suzhou) Safety Systems Co., Ltd. ("Pyroban Suzhou") covering 1,300 square meters. The facility fitting of the explosion protection to all international and major local brands of forklift trucks and material handling equipment, ensuring that the refitted equipment is safe for use in potentially explosive environments and complies with China's national standard GB19854-2010 and European standard EN1755:2000+A1:2009.



Pyroban (Suzhou) Safety Systems Co., Ltd.

Address: B2, Block A, Weiting Industrial workshop, No. 9 Weixin Road, Suzhou Industrial Park, Suzhou,

Jiangsu Province, China Postcode: 215122 Tel: (86-512) 6275 6800 Website: www.pyroban.com



/ To Date, Pyroban Suzhou has delivered over 1,000 units of explosion proof trucks. Pyroban Suzhou has been a strategic partner of top international forklift truck makers Linde and Hyster, and has also developed a close business relationship with other forklift makers such as Jungheinrich, Toyota and Heli. In September 2011, Pyroban opened a one-stop technical service center in Huangpu, Guangzhou, Guangdong Province, China, aiming to offer fast and professional services to customers in south China.

/ Pyroban joined Caterpillar as a new member within the Marine & Petroleum Power Division in September 2011. Committed to developing the safety protection sector and sticking to the explosion protection concept "Protecting People, Their Investment and Our Environment," Pyroban continues to offer its core products and services worldwide, and provides world-leading solutions for explosion protection and environment protection.

Corporate Social Responsibility

/ Pyroban Suzhou takes a proactive approach to corporate social responsibility. With the support of Guangzhou Bureau of Quality & Technical Supervision, it has co-sponsored five seminars on safety technology and the management of explosion protection equipment with Guangzhou Academy of Special Equipment Inspecting & Testing to promote the explosion protection concept to more than 200 hazardous chemical enterprises. The seminars help users choose the right safety equipment and use and maintain the equipment in the right way to achieve sustainably safe operation of the equipment.





